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Hjortespring Naturplejeforening 

Bestyrelsesmøde 23. maj 2023 
 

Til stede:  Ejner, Grethe, Thais, Kim, Marie, Lone, Christian, Klaus (ref).  
Afbud fra Tove, Hans Henrik, Finn, Pernille, Erling. 

1. Godkendelse af referat 

Referat af mødet d. 11. april blev godkendt. 

2. Siden sidst  

Vi har 4 nøgler som giver adgang til Kildegårdens kælder mm. hvor vi opbevarer forskellige 
ting. Ny udgave af nøglerne er fordelt til formand, lammeansvarlig, ansvarlig for græsvagterne 
samt en enkelt af græsvagterne.  

3. Vi har fået respons på vores (HJN) tilbud på græsning i Smørmosefolden. Tildelingen gik til 
Grantoftegård. De vandt primært fordi de tilbyder helårsgræsning, hvilket vi ikke gjorde. Da det 
var af både praktiske og principielle årsager at vi ikke tilbød helårsgræsning tager vi bare 
afgørelsen til efterretning.  

Den eneste konsekvens vi vil tage, er at skiltning skal opdateres så det bliver meget tydeligt 
HJN kun er ansvarlig for de nuværende folde. Dette for at undgå at formand eller andre fra 
bestyrelsen bliver kontaktet omkring eventuelle problemer ved de nye folde – især henover 
vinteren. 

4. Status på får og lam – herunder pris  

Enighed om at det er meget fine og tamme dyr vi har fået.  

Der har været en mindre misforståelse omkring prisen per dyr som absorberes i regnskabet. 
Den ekstra udgift kan muligvis dækkes af højere kvalitet af lam, eller af initiativ omkring 
formidling af kalvekød til enkelte (nærliggende) firmakantiner. 

Moderfårene skal klippes en gang til august. Fåreavlerne (Torben og Jerry) har tilbudt at vi kan 
lave det som en lille event der annonceres så familier kan komme og se det foregå. Skal i givet 
fald planlægges nærmere. 

Det er nu bekræftet at lammene hentes til slagteri søndag d. 8. oktober og kødet udleveres d. 
11. oktober. 

5. Status på kreaturer 

Kreaturerne er alle af Angus racen – 7 røde og 5 sorte – 4 stude og 8 kvier. Som sædvanligt 
fordelt i tre grupper af fire. Modtagelsen gik godt. De er nysgerrige og generelt rolige.  

6. Hjemmeside 

Kim arbejder stille og roligt videre. Hjemmesiden er baseret på gammelt software og kræver 
jævnligt vedligehold ifm. opdateringer af softwaren. Det blev diskuteret om vi kan have 
dagbogsindlæggene tilgængelige uden ind-logning. Disse er tidligere flyttet til den ”private” del 
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af hjemmesiden, så det kræver indlogning for at se dem. Denne ændring blev lavet for at 
undgå at afsløre personlige data. Men Kim mener at det burde kunne lade sig gøre at lægge 
dem offentligt tilgængeligt uden at afsløre person data. Det vil være en fordel at lave denne 
ændring. Kim undersøger videre om det er teknisk muligt. 

7. Evt 

Der mangler én græsvagt. Der slås græs 2-3 gange per år – afhængigt af vækstsæsonen.  

Karin vil gerne fortsætte som Egemor. 


